
23 August 2025 to 21 September 2025 七月初一日至 七月三十日
* Recitation of Ksitigarbha Bodhisattva Sutra
*  誦讀地藏菩薩經

23 August 2025 Saturday 10.00 am to 3.30 pm
七月初一日 星期六

25 August to 30 August 2025 Monday to Saturday 10.30 am to 3.30 pm
七月初三日至 七月初 八日 星期一至星期六

1 September 2025 - 6 September 2025 Monday to Saturday 10.30 am to 3.30 pm
七月初十日至 七月十五日 星期一至星期六

8 September 2025 - 13 September 2025 Monday to Saturday 10.30 am to 3.30 pm
七月十七日至 七月廿二日 星期一至星期六

15 September 2025 - 20 September 2025 Monday to Saturday 10.30 am to 3.30 pm
七月廿三日至 七月廿九日 星期一至星期六

* Recitataion of Emperor Liang Repentance Sutra
*  拜梁皇寶懺
21 September 2025 Sunday 9.00 am to 7.30 pm
七月三十日 星期日

*  地藏寳懺/施放瑜伽焰口    

The Buddhists celebrate the Ullambana festival in the 7th lunar month, a month of joy. The 
festival also reinforces the concept of ‘filial piety’, largely based on the “The Original Vows of 
Ksitigarbha Bodhisattva” Sutra. The sutra was spoken by the Buddha to beings of 
Trayastrimsa Heaven as a mark of gratitude and remembrance for his beloved mother. 

此外，我們也會拜梁皇寶懺。一切眾生，應當發心懺悔，主動迴向善，回歸本性，消除障

礙，報答恩情，證得菩提；亡靈可得救，使生者死者皆得利益。

荐先靈,將舉辦超度大法會,頂禮三昧水懺普施法界眾生超度各姓祖先,孤魂冤親債主,功德圓
滿,延請金剛上師演放焰口全堂,普施甘露斛食,以此功德回向世界和平,国泰民安,風調雨順,
伏愿十方法界無祀男女孤魂,各姓祖先早登蓮邦.

Ullambana Festival

盂蘭盆節法會

In addition, we will have  Emperor Liang Repentance Service. In Buddhism, repentance is one 
of the most important daily practices because we often create evil thoughts, speech and deed 
and the only way to eradicate these is by practicing ‘repentance’, encourage the practice of 
compassion, avoid harmful actions, and make offerings, while also acknowledging their 
wrongdoings. 

*  The Repentance Service of Ksitigarbha 
Bodhisattva / * The Yogacara Ulka-mukha 


